
 

 
GEMEENTERAAD        STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING  

 

Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

Datum: 28/02/2019 
 

Onderwerp vraag:  Parkeerproblematiek Landweg (Battel) – oplossing naar 
de toekomst 

 
 

 
 

Toelichtende nota 
 

Zonder aankondiging of verwittiging is enkele maanden geleden in de Landweg te 

Battel het verkeersbord E9f weggehaald. 
 

Dit was eind 2013 geplaatst en zo aan de buurt medegedeeld bij schrijven dd. 
05/12/2013 (met ref. JS/2013/035). 

 
Buurtbewoners kregen noch krijgen uitleg, maar zij die deels parkeren op het voetpad 

(wat dus 5 jaren lang toegelaten was) worden wel beboet, wat uiteraard voor de 
nodige wrevel zorgt. 

 
Wat was de aanleiding van de beslissing tot het weghalen van het bord?  Waarom 

werd niet gans de buurt bevraagd? 
 

Waarom is dit zo eenzijdig gebeurd en niet medegedeeld aan de buurtbewoners?  
 

Wat is naar de toekomst toe de bedoeling van het stadsbestuur? 

 
Zal er nog iets worden medegedeeld aan de buurtbewoners of zullen deze in het 

ongewisse moeten blijven? 
 

Wat met de tot op heden uitgeschreven boetes van de laatste weken / maanden? 
 
 

 

MARC HENDRICKX 

 

 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  
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